
 

PROTOKOLL  
Årsmøte i Norsk Islandshestforening  

lørdag 18. mars 2023 kl. 13.00.  

Digitalt årsmøte ledet av styret på Clarion Hotel, Gardermoen  

 

1. Leder ønsker velkommen 
Leder Heidi Jannicke Andersen ønsker velkommen til alle.  

2. Valg av dirigent, 2 referenter og 2 til å underskrive protokollen 
Dirigent: Jan Petter Reiersen, valgt ved akklamasjon  

• To referenter: Hilde Widerberg og Anine Lundh, valgt ved akklamasjon.  

• To til å underskrive protokollen: Torgeir Strøm fra Faxi og Kristin Løvenskiold fra Gandur.  

• Tellekorps: Kari Egelandsdal og Marit Glærum 

3. Godkjenning av fremmøtte representanter 
50 stemmeberettigede fra lokallagene. 

Godkjent. 

4. Godkjenning av saksliste og innkalling 
Utsendt iht. regelverk.  

Janne Teksle (Hugljufur) savner et par saker på sakslisten. Heidi Andersen signaliserer at vi kommer 

tilbake til det under saken om kontingent.  

Hørdur tar opp at mange ikke har fått Forum. Også mange i Isafold har ikke fått Forum. Heidi 

Andersen opplyser at dette er tatt tak i og kvittert ut administrativt før årsmøtet.  

Hørdur har ikke fått mail med innkalling til årsmøtet. Organisasjonssekretær Anine Lundh har hatt 

kommunikasjon om dette i forkant av årsmøtet, beklager forholdet, og viser til info på hjemmesiden.  

 Godkjent, men med merknad fra Marit Svalastog Sperre (Hørdur). 

5. Leders oppsummering av året 
Heidi Andersen holdt tale. Året begynte dårlig, med covid. Deretter vertskap for Feif-konferansen. 

Var med på Nordisk på Åland, på Dyrskun, mv. Styret fungerer godt, utfyller og utfordrer og støtter 

hverandre. Økonomisk flott helt til september, men et flott innendørs stevne på Lillestrøm gikk trist 

økonomisk. Mye flott aktivitet i lokallagene, og godt håp for 2023.  



6. Behandle årsrapport fra 
a. Styret 
Heidi J. Andersen leste opp. Fra Hørdur ble det uttrykt sterk skepsis til forklaringene rundt 

disponering av ekstra midler til Landslaget. Ellers godkjent. 

b. Utvalg for sport  
Mari Soot Kristiansen leste opp. Torgeir Strøm etterlyste informasjon om passgruppa og om NM. 

Ellers godkjent.  

c. Utvalg for dommer og utdanning 
Anders Flemmen leste opp. Godkjent.  

d. Utvalg for barn, ungdom og fritid 
Kari Egelandsdal leste opp. Godkjent.  

e. Utvalg for avl 
Marit Glærum leste opp. Godkjent 

7. Behandle regnskap for 2022 
Heidi J. Andersen presenterte regnskapet avdelingsvis, og balanse for foreningen. 

Regnskapet for 2022 viser et betydelig underskudd.  

Det er i hovedsak 2 årsaker til dette: Landslaget ble tildelt om lag 200 000,- mer midler enn 

budsjettert som følge av at deler av landslagets budsjett var innbakt i administrasjon og dermed ikke 

synlig for styret som skulle styre etter budsjettet.  

Norwegian Horse Festival på Lillestrøm gikk med et underskudd på om lag 900.000,- Det skyldes 

færre påmeldte og færre publikummere enn budsjettert samtidig som det tilkom kostnader som ikke 

ble forutsett under forberedelsene. Det viste seg også vanskeligere enn forutsett å skaffe tilstrekkelig 

med sponsorer. Styret er langt fra komfortabel med dette resultatet. Styret vil derfor ikke anbefale å 

satse videre på Norwegian Horse Festival i regi av NIHF, selv om dette som stevne betraktet var et 

storslagent og imponerende arrangement.  

Marit Svalastog Sperre fra Hørdur stilte spørsmål ved hvorfor alle utvalgene skal gå med underskudd 

og hvorfor noen utvalg går med så stort underskudd. Heidi svarte at foreningen hadde mye midler på 

konto og ønsket mer aktivitet. Videre ble det stilt spørsmål ved om hvordan en underskuddsgaranti 

på 150.000 for innendørsstevnet kunne bli til et mye større underskudd. Heidi svarte at NIHF hadde 

stilt seg ansvarlige for stevnet. Felix Schøyen fra Hekla stilte spørsmål om den treårige avtalen var 

terminert, og fikk dette bekreftet. Stilte også spørsmål om hva slags arbeid som ble gjort for å 

begrense tapet ved innendørsstevnet.  

Regnskapet er godkjent.  

8. Revisjonsberetning fra revisor 
Heidi Andersen leste opp beretning fra revisor, som konkluderer med at ledelsen har oppfylt sin plikt 

til å sørge for ordentlig dokumentasjon av regnskap iht. gjeldende lover og regler. Godkjent. 

9. Beretning fra kontrollkomité 
Heidi Andersen leste opp beretningen fra kontrollkomiteen som konkluderer med et par kritiske 

merknader, knyttet til landslagsledelsens honorar og innendørsstevnet på Lillestrøm. Ellers godkjent. 



10. Behandle forslag og saker 
Sak 10a – forslag fra Gladur er trukket.  

 

Sak 10b – forslag fra Styret: 
Kontingent 2024 

Forslag 1: 

Vi endrer medlemsstrukturen til utelukkende å ha to kategorier: 

• Junior – alder fra 0 til og med 19 år 

• Senior – alder 20 + 

Styret trekker forslaget.   

11. Fastsette medlemskontingent for 2024 
 

Styret foreslår følgende medlemskontingenter for 2024:  

• Hovedmedlem 2024: 960,-  

• Familiemedlem 2024: 200,- 

(Kontingent til Krets og NRYF inngår ikke her, i tråd med tidligere praksis) 

Begrunnelse 

Kontingenten til NIHF har stått stille i flere år. Kostnadene har økt jevnt. Forslaget innebærer 13 % 

økning for hovedmedlem (KPI var fra nov 21 til nov 22 14,6 %), og 100 % økning for familiemedlem.  

Flere lokallag signaliserte at de ville ha uendret medlemskontingent.  

Innspill fra Torgeir Strøm om at spørsmålet om kontingent heller bør drøftes på Lokallagsmøtet, 

sammen med mange andre administrative spørsmål.  

Vedtak: Forslaget falt med 18 mot 28 stemmer.   

Medlemskontingent for 2024 beholdes uendret. Hovedmedlem kr 800,- og familiemedlem kr 100,-  

12. Lovendring  
Bortfaller pga. utfallet av sak 10.   

13. Vedta budsjett for 2023 
Heidi Andersen gjennomgikk styrets forslag til budsjett for 2023, med informasjon fra 

utvalgene/avdelingene og for NIHF som helhet. Budsjettet ble godkjent ved akklamasjon. 

  

14. Valg 
Valgkomitéens innstilling, mars 2019:  

Verv   Kandidat   Valgperiode   Merknader  Lokalklubb 



Leder:   Heidi J Andersen,  2023-2024,   gjenvalg  (Gandur) 

Nestleder:  Anders Flemmen,  2022-2024,   ikke på valg  (Vestnes) 

Sekretær:  Camilla Onshuus,  2023-2025,   ny   (Hrimnir) 

Vara:   Jan Petter Reiersen,  2023-2024,   gjenvalg  (Stormur) 

 

UTVALGENE:  

Avl:  

Leder:   Marit Glærum,   2022-2024,   ikke på valg  (Hlynur) 

Medlem:  Silje Sandal,   2022-2024,   ikke på valg  (Sleipnir) 

Medlem:  Rasmus B Jensen,  2022-2024,   ikke på valg  (Hekla) 

Barn, ungdom, fritid:  

Leder:   Kari Egelandsdal,  2023-2025  gjenvalg  (Villingur) 

Medlem:  Rachel Voje Steen,  2023-2026  ny  (Gladur) 

Medlem:  Ida Amalie Hansen,  2023-2025  ny   (Gladur)  

 

Dommer og utdanning:  

Leder:   Lene Thorud,   2023-2025  2 år   (Hrimnir)   

Benkeforslag på Anja Aurenes, Hrani 

(49 stemmer registrert, 27 for Lene Thorud, Hrimnir og 18 for Anja Aurenes, Hrani og 4 blanke) 

Medlem:  Tina Oppen,   2022-2024,   ikke på valg  (Stormur)  

Medlem:  Inger-Lise F. Faksvaag,  2023-2025,   gjenvalg  (Sleipnir)  

Sport:  

Valgkomitten har innstilt Mari Soot Kristiansen, men Mari trekker sitt kandidatur og foreslår isteden 

Gry A. L. Sørensen (Arvakur) som leder for Sportsutvalget. Hun velges ved akklamasjon.  

Leder:   Gry A. L. Sørensen  2023-2025,   ny  (Arvakur)    

Medlem:  Torunn Nordvik   2023-2024,   gjenvalg,  (Gloi) 

Medlem:  Aasa Kristin Sandøy  2023-2025,   gjenvalg  (Sleipnir) 

Valgkomité: 

Leder:   Gunn Iren Larsen  2021-2024,   ikke på valg  (Vestnes) 

Medlem:  Geir Birkenes   2022-2025,   ikke på valg  (Gladur)  

Medlem:  Iren Haugan  2023-2026,   ny   (Villingur )  

Vara:   Thom Jarle Dahl  2023-2024,   gjenvalg  (Saga)  



Kontrollkomité: 

Medlem:  Tone Kolnes,   2022-2024,   ikke på valg  (Faxi) 

Medlem:  Ellen Nygårdsmoen  2023-2025,   ny   (Arvakur) 

Sponsorkomité: 

Leder:   Even Hedland  2022-2025,   ikke på valg  (Gladur) 

Medlem:  Torgeir Strøm,   2023-2026,   ny   (Faxi) 

Medlem:  Terje Hagelund   2023-2026,   ny,   (Sleipnir)  

 

15. Fastsette godtgjørelse til tillitsvalgte representanter etter  
Innstilling fra valgkomitéen 

Valgkomitéens innstilling om uendret godtgjørelse ble vedtatt. 

 

16. Møtet heves 
Heidi J Andersen rundet av møtet med å takke alle lokallagene og avtroppende styremedlemmer. 
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